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Vergadering:  Dinsdag 9 mei 2023 om 20.00 uur 
 
Plaats:   Cafe d'r Klinge, Heerlen (De Grote Zaal) 
 
Uitgenodigd:  Alle leden van GroenLinks Parkstad 
 
Agenda: 

1. Opening, mededelingen en ingekomen stukken 
2. Vaststelling agenda 
3. Verslag vorige ALV 
4. Secretarieel verslag bestuur afgelopen jaar 
5. Financieel verslag 2022 

a. Verslag kascommissie 
6. Begroting 2023 
7. Fractieverslagen 
8. Terugblik Provinciale Verkiezingen 2023  
9. Benoeming nieuwe bestuursleden 
10. Discussie komend jaar 
11. Rondvraag  
12. Sluiting 

 
1 – Opening, mededelingen en ingekomen stukken 
De voorzitter Ali Daliry opende de vergadering en heette iedereen welkom. Enkele leden hebben zich 
afgemeld. 
 
2 – Vaststelling agenda 
Bovenstaande agenda werd goedgekeurd en vastgesteld. 
 
3 – Verslag vorige ALV 
Het verslag van de vorige ALV van 23 september 2022 werd doorgenomen en goedgekeurd. Metra 
Daliry werd bedankt voor het verslag. 
 
4 – Secretarieel verslag bestuur afgelopen jaar 
Metra Daliry vertelde hierbij kort het secretarieel verslag van het afgelopen. Het bestuur bestaat uit 4 
vaste bestuursleden en 1 aspirant bestuurslid. De termijn van 2 jaar is nog niet afgelopen, doordat de 
bestuursleden bij de vorige ALV zijn herkozen. In het afgelopen jaar waren er 13 
bestuursvergaderingen, 2 ALV, 1 LLV Heerlen en 1 LLV Landgraaf. In 2022 heeft GroenLinks Parkstad 
zich in het begin vooral beziggehouden met de campagne van de gemeenteraadsverkiezingen en de 
daaropvolgende coalitiebesprekingen. In zowel Heerlen als Landgraaf hebben we elk 1 zetel gekregen, 
met Tahir en Mireille als raadsleden. In Heerlen zijn er uit de besprekingen een samenwerking 
voortgekomen tussen GroenLinks, PvdA en PvdD. In Landgraaf zijn we helaas niet in de coalitie 
gekomen, echter zorgt Mireille Haex ervoor dat haar stem goed gehoord wordt tijdens de 
raadsvergaderingen. In het najaar zijn de voorbereidingen begonnen voor de Provinciale Verkiezingen 
en is er volop campagne hiervoor gevoerd, met veel stemmen als resultaat. Helaas zijn we niet in de 
coalitie gekomen, echter mogen we wel trots zijn op wat we bereikt hebben. 
 
Ali Daliry wilde graag nog vertellen dat GroenLinks Parkstad erg zijn best heeft gedaan voor de 
campagne van de Provinciale Verkiezingen, en loofde een applausje uit. 
 



GroenLinks afdeling Parkstad Limburg – ALV 

    
 

 
Verslag GroenLinks Parkstad Limburg 09-05-2023  Pagina 2 van 4 

5 – Financieel verslag 2022 
Marleen Stijns vertelde hierbij dat ze de kascontrole heeft gehad, welke het goedgekeurd hebben, en 
dat ze een begroting heeft gemaakt van 2023. De kas van 2022 heeft ze goed afgesloten, voor iedereen 
die dat wil zien, heeft ze de map bij zich en kan iedereen dit inzien. Het financieel verslag van 2022 is 
goedgekeurd en Marleen Stijns werd bedankt. 
 
6 – Begroting 2023 
Marleen Stijns vertelde dat ze een ruime begroting heeft gemaakt. In de begroting staat ‘uitgaven’, dit 
moet veranderen in ‘begroting’. Dit is een indicatie over de kosten die in 2023 gemaakt zullen worden 
Tahir Nedjodov vroeg zich af het financieel verslag ook 2 weken van tevoren gestuurd kan worden 
zodat iedereen zich kan inlezen. Doordat dit financiële stuk alleen voor leden is, is het niet mogelijk 
om het openbaar te zetten. Het is echter wel mogelijk om de volgende keer het financieel 
verslag/begroting van tevoren naar het bestuur, de fractievoorzitters en Casper Gelderblom te sturen, 
zodat zij zich hierop kunnen voorbereiden. 
 
Enkele leden hadden vragen over de begroting. Er zijn enkele voorstellen gedaan: 1) volgende keer 
naast de begroting ook de kosten van het vorige jaar erbij zetten om te zien wat er daadwerkelijk is 
uitgegeven ten opzichte van de begroting, 2) volgende keer specifiekere posten maken op basis van 
uitgaven vorige keren, 3) kosten huis-aan-huis gezelligheid verminderen naar €200 doordat we 
voornamelijk afhankelijk zijn van mankracht en niet zozeer van budget. 
 
Verder vroeg Odin Westen hoeveel geld we maximaal in kas mogen hebben. Marleen Stijns legde uit 
dit afhankelijk is van het aantal leden, waardoor dit elk jaar kan verschillen. De raadsleden kunnen 
daarnaast hun afdracht storten naar de penningvrouw als gift, zodat dit gebruikt kan worden voor de 
activiteiten volgens de begroting. 
 
7 – Fractieverslagen 
Tahir Nefjodov vertelde hierbij kort over de stand van zaken in Heerlen. Er is in Heerlen een social 
mediateam gecreëerd die ervoor zorgen dat er op wekelijkse basis berichten geplaatst worden. Verder 
zijn ze ook bezig een huis-aan-huisteam en campagneteam bijeen te zetten om op deze manier voor 
meer zichtbaarheid te zorgen. Voor deze teams hebben ze nog 2 actieve leden nodig om mee te helpen 
om een mooi resultaat te verkrijgen. Verder zorgen ze in de Heerlense raad ervoor dat groene punten 
uit het coalitieakkoord uitgevoerd worden, zoals de plaatsing van zonnepanelen en het gratis 
omwisselen van wasmachines en koelkasten. Verder hebben ze enkele moties met succes ingediend, 
waaronder de motie ‘attenderen op taalstimulering’ en ‘zelfbewoningsplicht’. Voor nu en in de 
toekomst maakt GroenLinks Heerlen zich vooral sterk voor het duizendbomenplan. 
 
Casper Gelderblom vertelde dat dit zijn eerste ALV is bij GroenLinks. Hij is blij om wethouder te zijn 
van GroenLinks, PvdA en PvdD en zet zich in voor progressief links. Hij vindt het jammer dat de 
samenwerking tussen GroenLinks en PvdA niet is gelukt in de Provincie. In deze tijden van energiecrisis 
is vooral energie-rechtvaardigheid belangrijk. Mensen lijden uit angst voor de energieprijs en met de 
bespaarcoaches kunnen we samen zorgen voor een betaalbare energieprijs, houdbare 
woonkamertemperatuur en verminderde ecologische voetafdruk. Ze zullen dan onder andere met 
wooncorporaties en zorginstellingen samenwerken om dit te realiseren. De eerste resultaten zijn 
hiervan bekend: 60% heeft de app gedownload en veel mensen hebben daarnaast ook gebeld, 
waardoor ze gebruik konden maken van het noodbudget (van gemiddeld €180). We gaan nu van 
metaforisch pleisters plakken naar genezing en zijn hierbij een stap dichterbij structurele energie-
rechtvaardigheid. Verder kunnen mensen energie-sluipend witgoed gratis laten omruilen. Dit heeft 
zoveel belangstelling gehad, waardoor het budget hiervoor is verdubbeld. Verder probeert Casper zich 
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naast het sociale, ook voor duurzaamheid, dierenwelzijn en lokale zeggenschap over energie-
rechtvaardigheid sterk te maken. 
 
Meerdere leden gaven complimenten aan Casper en gaven aan dat zijn enthousiasme fijn en positief 
is. 
 
Mireille Haex was niet aanwezig en had geen fractieverslag gestuurd, echter vertelden Marleen Stijns 
en Mohamad Alali dat ze in Landgraaf een zware tijd achter de rug hebben gehad na de CDA-
wethouder affaire. Volgens hen is en blijft Landgraaf een moeilijke gemeente om in te werken als 
GroenLinks-lid doordat vooral de lokale partijen, PVV en VVD vooral de stem hebben in de raad. Het is 
hierdoor lastig om samen te werken en om iets te regelen, echter doet Mireille Haex haar best en krijgt 
ze soms door ‘good will’ wel iets geregeld. Ze zijn nu ook bezig om samen te werken met de PvdA in 
de raad. 
 
8 – Terugblik Provinciale Verkiezingen 2023 
Ali Daliry vertelde dat Theo Sponselee heel actief is geweest tijdens de campagne van de Provinciale 
Verkiezingen. Hij heeft cijfers verzameld hierover en heeft deze tijdens de vergadering gepresenteerd. 
Uit deze cijfers blijkt dat GroenLinks de grootste is onder de scholieren en dat het ook tot de grote 
partijen behoort onder de Nederlanders. Uit de cijfers van de stemlocaties blijkt verder dat het aantal 
stemmen voor GroenLinks in ieder geval stabiel is gebleven en in sommige regio’s zelfs gestegen. Er 
zijn enkele tegengeslagen geweest tijdens de campagne doordat er mensen op het laatste moment 
uitvielen en het niet meer mogelijk was om op vrouwendag campagne te voeren. Echter hebben we 
veel winst gehaald door te flyeren, zichtbaarheid te vergroten en vooral door de huis-aan-huis 
campagne. Ali Daliry vertelde dat hij ook heeft meegedaan aan de huis-aan-huis campagne en dat de 
burgers voornamelijk vroegen waarom we op het laatste moment komen om te vragen wat ze nodig 
hebben. Er is daarom budget vrij gemaakt om door het jaar heen ook huis-aan-huis campagne te 
voeren. Theo Sponselee vertelde echter dat er te weinig mankracht is om de zichtbaarheid nog meer 
te vergroten. 
 
Verder vertelde Theo Sponselee dat er een appèl is gedaan op PvdA doordat zij in eerste instantie 
hebben gezegd dat ze met GroenLinks zouden samenwerken, echter is dit niet doorgegaan. Volmar 
Delheij vertelde wat meer over deze situatie. Er is overleg geweest met de fractievoorzitters en 
bestuur, en er is namens de afdeling een appèl gedaan. Regionaal en Landelijk is er een goede band 
tussen GroenLinks en PvdA, dit is ook duidelijk gemaakt en we wilden graag een gezamenlijk 
statement. Hierdoor is er wat onrust in de partij ontstaan. Dit verhaal is uiteindelijk doorgezet naar de 
Limburger om hiermee een duidelijk signaal af te geven. Uit de verhalen van de besprekingen is het 
volgens hen duidelijk te lezen dat het voornamelijk de onwil van BBB is om met GroenLinks samen te 
werken. Er is principieel een besluit genomen om dit openbaar te maken en een duidelijk signaal af te 
geven dat we het hier niet mee eens zijn. 
 
9 – Benoeming nieuwe bestuursleden 
Ali Daliry vertelde hierbij dat het bestuur Odin Westen heeft gevraagd om bij het bestuur te komen. 
Odin Westen vertelde dat hij is gestopt als statenlid en nu achter de schermen van GroenLinks aan de 
slag wil gaan. Hij wil eerst nog een tijdje meelopen met het bestuur en dan in het najaar officieel 
verkozen worden als bestuurslid. 
 
10 – Discussie komend jaar 
Er waren geen discussiepunten. 
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11 – Rondvraag  
Ger Reichrath vertelde dat we samen meer kunnen betekenen voor de regio, dus door deze 
samenwerking te intensiveren, kan er een mooi resultaat bereikt worden.  
 
Er was verder geen rondvraag. 
 
12 – Afsluiting 
De voorzitter Ali Daliry sluit de vergadering en wenste iedereen een fijne avond. 
 
 
Metra Daliry, 24-06-2023 
 
 


